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VLKANEČ PŘIBYSLAVICE KOZOHLODY

ZPRÁVY  Z  OBCE

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE
Zasedání zastupitelstva obce se konají každou druhou středu v měsíci od 18:00 hodin. 

V zimních měsících se nebude zastupitelstvo konat v Přibyslavicích.

USNESENÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE
(Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových stránkách obce).

Zápis z 9. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 8. 7. 2015 v Přibyslavicích
Přítomní zastupitelé: Kořínek Bohuslav, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent, Volenec Jiří, Zelená 
Marie
Omluvení zastupitelé: Klaus Josef, Novák Oldřich
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 7

Zastupitelstvo obce ukládá:
l Informovat LD Chraňbož o souhlasném stanovisku ZO Vlkaneč na zřízení věcného břemene práva jízdy a chůze pro paní  

T. na pozemek p. č. 228/3 v k. ú. Tunochody.
l Provést poptávkové řízení na odvodnění ZŠ Vlkaneč. 
l Zveřejnit tři záměry obce:
 Prodej starých akumulačních kamen z budovy ZŠ.
 Pronájem pozemku p. č. 6/1 a 6/3 v k. ú. Kozohlody (jedná se o prostory dvora Obecního domu a kolny). 
 Pronájem části pozemku p. č. 47/1 v k. ú. Vlkaneč (jedná se o část dvora OÚ).
l Provést opravu místního rozhlasu v Přibyslavicích.
l Zaslat KSÚS žádost o opravu napojení asfaltové komunikace na dlážděnou komunikaci na začátku Kozohlod.
l Provést sondy pro zjištění místa protékání hráze rybníku v Přibyslavicích.
l Provést návrh na oficielní informační tabuli s histrií osady Kocanda.
l Zajistit spoluúčast obce při pořádání rybářských závodů pro děti v Přibyslavicích.
l Zajistit přidání lampy veřejného osvětlení u Nigrínů v Přibyslavicích.

Zápis z 10. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 12. 8. 2015 ve Vlkanči
Přítomní zastupitelé: Kořínek Bohuslav, Klaus Josef, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Špalek Vincent,  
Volenec Jiří, Zelená Marie
Omluvení zastupitelé: Novák Oldřich
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 8

Rozpis listopad 2015 – leden 2016

Vlkaneč
obecní úřad

Kozohlody
sál Obecního domu

Vlkaneč
obecní úřad

11. 11. 2015 9. 12. 2015 13. 1. 2016



ZPRAVODAJ OBCE VLKANEČ číslo 3 strana 2O B C E  V L K A N E Č číslo 4 strana
2ZPRAVODAJ

Zastupitelstvo obce ukládá:
l Uzavřít smlouvu s MS Diana Vlkaneč o pronájmu části dvora p. č. 47/1 v k. ú. Vlkaneč za symbolickou 1,- Kč/ročně občasnou  
 výpomoc členů MS ve prospěch obce a údržbu dvora.
l Provést revizi stávající nájemní smlouvy, která je uzavřena mezi obcí Vlkaneč a SDH Kozohlody na pronájem Obecního domu  
 a rozšířit předmět nájmu o pozemky p. č. 6/1 a 6/3 v k. ú. Kozohlody (prostory dvora a kolny) a upravit nájemné za symbolicou  
 1,-Kč/rok a údržbu všech pronajatých prostor.
l Poskytnout 4 stará akumulační kamna z budovy ZŠ za odvoz OÚ Zbýšov.
l Provést výběrové řízení na zhotovitele opravy místní komunikace v Kozohlodech.
l Uzavřít se SFŽP smlouvu o poskytnutí dotace na zateplení objektu ZŠ Vlkaneč, výměny oken a kotle vč. celého topného systému.
l Provést kontrolu obecně závazné vyhlášky o zákazu podomního prodeje po právní stránce.
l Provést opravu poškozeného hydrantu (pumpy) u kostela v Přibyslavicích. 
l Vyhlásit obecním rozhlasem omezení zapalování svíček na hřbitovech a to z důvodu dlouhotrvajícího sucha a s ním spojeného  
 rizika vzniku požáru. 
l Vyhlásit obecním rozhlasem zákaz odběru vody z obecních rybníků z důvodu dlouhotrvajícího sucha.

Zápis z 11. schůze zastupitelstva obce Vlkaneč konané dne 9. 9. 2015 v Kozohlodech
Přítomní zastupitelé: Klaus Josef, Kořínek Bohuslav, Novák Oldřich, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Špalek 
Vincent, Volenec Liří, Zelená Marie
Zapisovatel: Semrádová Bohumila 
Přítomní občané: 15

Zastupitelstvo obce ukládá:
l Předat všechny potřebné dokumenty pro uzavření smlouvy o dotaci na opravu místní komunikace v Kozohlodech.
l Proplacení části nákladů ve výši 500,- Kč SDH Kozohlody na pořádání akce pro sbory SDH okrsku č. 8 „Babí léto“.
l Zveřejnit záměr obce na prodej pozemku p. č. 638/10 a 638/16 v k. ú. Kozohlody (80 m2). 
l Zveřejnit záměr obce o provozování a pachtu čistírny odpadních vod v Kozohlodech a ve Vlkanči.
l Informovat o uzavření pošty ve Vlkanči dne 25. 9. 2015 a 8. 10. - 16. 10. 2015 veřejným rozhlasem.

Bohumila Semrádová, Kozohlody

SBOR PRO  OBČANSKÉ  ZÁLEŽ ITOST I
Milí občané,
v uplynulých třech měsících jsme písemně blahopřáli p. Javůrkové J., p. Pecinovi J., p. Kořinkovi B., p. Vančurovi J., p. Poklopové 
L., p. Káňovi L., p. Kunáškovi P., p. Formánkové M., p. Semerádovi V., p. Adamcové M., p. Sochorovi V., p. Štěpánkovi J.,  
p. Linhartovi J., p. Štěpánkové V., p. Pavlíkové A..
Osobně jsme navštívili p. Svatoně J., p. Altmanna J., p. Rohlíka J., p. Kratochvílovou M., p. Rajdla F., p. Šimerku J.
Přejeme všem oslavencům pevné zdraví a životní pohodu.

Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč

Naši oslavenci:

Altmann Josef
70 let

Kratochvílová Marie 
80 let

Rajdl František
80 let

Rohlík Jan
70 let

Svatoň Jan
70 let

Šimerka Josef
95 let

O letošních tropických prázdninách jsme si opravdu všichni užili 
sluníčka i koupání. V naší budově ZŠ se zatím pilně pracovalo. 
Byla vyměněna okna, hlavní dveře a místo starých akumulačních 
kamen jsme se dočkali nového vytápění. Během podzimních mě-
síců bude celá budova ještě zateplena a dostane novou omítku. 
Práce stále pokračují.

V sobotu 29. srpna vystoupili žáci ZŠ, pod vedením Mgr.  
D. Altmannové,na dožínkách Vystoupení se všem líbilo a přispělo 
k radostné atmosféře posledních prázdninových dní.
V úterý 1. září 2015 byl slavnostně zahájen nový školní rok  
v ZŠ a MŠ. „Cililink, cililink, zazvonil zvoneček a školní rok začí-
ná“. Těmito slovy zahájila paní ředitelka Formánková nový školní 

ZŠ  a  MŠ VLKANEČ
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rok 2015-16. Krásné slunečné počasí vtisklo úsměvy do tváří 
školáků, rodičů i pedagogů. Do I. třídy vstoupilo letos 7 nových 
prvňáčků. Přivítala je paní ředitelka, která také poděkovala  
rodičům za důvěru vloženou v naší školu. Zážitky z prázdnin jsou 
již tradiční součástí prvního školního dne. Po krátkém povídání 
dostali prvňáčci i jejich rodiče první úkol – poznat pohádkovou 
postavičku nakreslenou na kartičce a najít si druhého hrdinu  
z pohádky, ke které patří. Nebylo to úplně snadné, ale všichni 
zvládli svůj úkol na výbornou. Dalším úkolem bylo poznat z obráz-
ku písničku a společně si ji zazpívat.Pokud někdo zapochyboval, 
tak jen na krátkou chvilku, každý prvňáček sklidil zasloužený  
potlesk. Obě paní učitelky popřály všem dětem, aby se jim ve 
škole dařilo, chodily do ní rády a měly kolem sebe dobré kama-
rády. Přání k rodičům je, aby měli ze svých dětí radost.Tím byl 
první školní den slavnostně ukončen. A teď už hurá do nové  
práce, objevování nepoznaného a těšení se ze společně proži-
tých okamžiků každého dne. 

Pedagogický sbor pracuje od 1. 9. 2015 ve složení:
Mgr. Marcela Formánková - ředitelka ZŠ a MŠ
Mgr. Dagmar Altmannová - zástupce a učitelka ZŠ
Olga Jonášová - vedoucí učitelka MŠ, vychovatelka ŠD
DiS. Eliška Suchomelová - učitelka MŠ, vychovatelka ŠD
Dana Poklopová - školnice ZŠ
Marcela Mrkvičková - školnice a kuchařka MŠ
Marie Bělohlávková - hospodářka ŠJ

Během měsíce září začaly pracovat zájmové kroužky:
Sportovní a taneční kroužek Mgr. Altmannová
Anglický jazyk pro malé školáky Mgr. Altmannová
Výtvarný kroužek Lucie Bernatová
Jóga pro děti Lucie Bernatová

Organizace vyučování v ZŠ:
I. třída (1. a 3. roč.) 8 + 6 = 14 žáků,
uč. Mgr. M. Formánková
II. třída ( 2., 4. a 5. roč.) 4 + 7 + 4 = 15 žáků,
uč. Mgr. D. Altmannová

Ve všech ročnících se vyučuje podle školního vzdělávacího  
programu „Jen si děti všimněte, co je krásy na světě…“
Žáci ZŠ mají k dispozici při výuce 10 PC s připojením k internetu. 
Během výuky na nich plní úkoly ve vzdělávacích programech  
k jednotlivým předmětům.V 5.roč. je povinný předmět Informati-
ka s dotací 1 h týdně.

Anglický jazyk je vyučován povinně od 3. roč., 3 hodiny týdně.

Školní družina má 12 žáků a bude opět pracovat souběžně s MŠ 
v jejich prostorách. Školní jídelna má plnou kapacitu, tj. 40 stráv-
níků. V MŠ je přihlášeno 23 dětí ve věku od 3 let.

Celý školní rok nás čeká nejen učení, ale také plno tradičních 
akcí, na které se těšíme a zveme všechny k účasti.
V listopadu bude zahájen plavecký výcvik v Kutné Hoře s dotací 
10 hod. v každém ročníku. Jezdit budeme na dvouhodinovou  
výuku každý pátek.
V říjnu se uskuteční tradiční drakiáda.
Dne 31. října se uskuteční „průvod strašidelných světýlek“ –  
halloween.
Na tradiční akci jste srdečně zváni, přijďte se světýlkem i straši-
dýlkem.

Do nového školního roku 2015/2016 přeji všem žákům,  
rodičům a nám učitelům hodně úspěchů při práci ve škole  
i při každodenních činnostech. Ať máme v novém školním roce 
hodně „radostných a slunečných dní“, na které budeme rádi 
vzpomínat.

Mgr. Marcela Formánková, Vlkaneč

 Q Podzimní vycházka do lesa

SDH VLKANEČ
Doba letních prázdnin je již za námi a tak bych chtěla připome-
nout akce, které SDH Vlkaneč letos pořádalo.

Pouťová taneční zábava
25. července jsme pořádali pouťovou taneční zábavu. Konala  
se na místním fotbalovém hřišti. K tanci a poslechu nám zahrála 
skupina SAFYR. Bohužel v letošním horkém létě to byl snad  
jediný chladnější večer a také foukal dost silný vítr. I přesto byla 
účast vysoká.

Účast na dožínkách
30. srpna jsme se zúčastnili oslavy dožínek. K prohlídce bylo 
přistaveno hasičské auto, což ocenili hlavně malí chlapci.  
Dospělí i děti ocenili stříkání vody, které přineslo v tak horkém 
dni potřebnou kapku osvěžení.

Posvícenská taneční zábava
26. září proběhla posvícenská zábava. Zahrála nám skupina  
S.A.M. Vzhledem k tomu, že na stejné datum bylo naplánováno 
i dost jiných akcí, byla účast malá.
Vše dobré do krásných podzimních dní přeje SDH Vlkaneč.

Michaela Časarová, Vlkaneč

ČINNOST  MÍSTNÍCH  SPOLKŮ
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SDH PŘIBYSLAVICE
Dne 5. srpna hasiči vyzkoušeli u rybníka „Na návsi“ stříkačku  
PS 12 a zároveň v době sucha provzdušnili vodu rybám.

V sobotu 5. září se sedm členů sboru zúčastnilo „Babího léta“ 
v Kozohlodech. Při sání a sražení cíle jsme měli čas 57,5 sec. 
Dále se soutěžilo v přeplavání rybníka v loďce a v lyžování. Všich-
ni si užili mnoho legrace. Naši hasiči se umístili na pátém místě, 
za což jim starosta sboru poděkoval.

SDH KOZOHLODY
Tradiční posezení 
V neděli 5. července jsme opět připravili pro členy našeho sboru 
a občany obce tradiční posezení spojené s opékáním a konzu-
mováním všeho dobrého. Posezení se letos uskutečnilo na dvo-
ře Obecního domu a zúčastnilo se ho 52 lidí.

1. cyklovýlet
Za slunečného a velmi teplého rána, v sobotu 4. 7. jsme  
se v počtu osmi cyklonadšenců vydali na první letošní vyjížďku 
na kolech. Opět po čase vedla naše cesta do lázeňského města 
Poděbrady. Trasa byla zvolena přes Chotusice, Nové Dvory (zde 
byla první občerstvovací stanice) a Starý Kolín do Kolína. Odtud 
cyklostezkou do Libice nad Cidlinou, kde jsme se seznámili  
s historií místního Slovanského hradiska a dále podél řek Cidliny 
a Labe do Poděbrad. V Poděbradech jsme zavítali do prověřené 
restaurace „V pivovaře“, která opět nezklamala výborným jídlem 
a nově i vlastním, velmi osvěžujícím pivem Poděbradský Zdroj.  
Z restaurace jsme se vydali na nádraží, odkud jsme cestovali 
zpět na naši domovskou základnu v Kozohlodech. Nutno dodat, 
že zpáteční cesta byla zkomplikována opožděním vlakových  
spojů, takže naše konečná stanice byla už v Golčově Jeníkově. 
Velké poděkování patří Radkovi Šemíkovi, který odvezl naše  
šlapací stroje z Poděbrad domů a následně, aby ušetřil  
naše ušlapané nohy, i nás samotné z vlakové zastávky Golčův 
Jeníkov. Samozřejmě následovalo zhodnocení výletu na domácí 
půdě v Obecním domě.

Úprava sálu a dvora u Obecního domu
V tomto období jsme dokončili obložení sálu. Bylo provedeno 
vymalování celého sálu.Zahájili jsme též výstavbu dětského hři-
ště, které je umístěno na dvoře Obecního domu. Celý prostor 
hřiště byl ohraničen obrubníky a byla na něj položena umělá  
tráva. Poté byla provedena montáž jednotlivých prvků, postavení 
a ukotvení na předem zhotovené patky. Nakonec byl proveden 
nátěr celého kompletu. Bylo nutné provést úpravu chodníku  
na dvůr. Také jsme zhotovili zábradlí u horní části dvora. Během 
tohoto období jsme též provedli vyzdění části stěny stodoly.  
Plánovali jsme ještě výstavbu krytého přístřešku, ale její realiza-
ce je prozatím odložena z důvodu nekompletní projektové  
dokumentace nutné pro stavební povolení.

Hasičské babí léto
V sobotu 5.září jsme opět uspořádali soutěžní odpoledne pro 
hasiče našeho okrsku. Účelem této akce bylo nejen setkání  
hasičů okrsku, ale i prověření připravenosti jednotlivých sborů  
v různých činnostech. Soutěž se skládala ze tří disciplín a všech-
ny časy se sčítaly. První disciplína byla vyloženě hasičská, bylo 
to sání vody z přírodního zdroje. Druhá disciplína byla překonání 
vodní plochy na loďce a třetí disciplína byla pro tříčlenné  
družstvo, které mělo překonat vzdálenost 15 m na speciálních 
lyžích. Soutěžního odpoledne se zúčastnilo 8 sborů našeho  
okrsku a hasiči z Frýdnavy. Po skončení soutěžních disciplín bylo 
provedeno vyhodnocení a první tři sbory obdržely věcné ceny  
a vítězné družstvo obou kategorií získalo navíc putovní pohár.

Ženy a smíšená družstva:

1. SDH Kozohlody 

2. SDH Damírov

3. SDH Zbýšov

Muži:

1. SDH Dobrovítov

2. SDH Frydnava

3. SDH Šeběstěnice

2. cyklovýlet
Ukončit cyklistickou sezónu jsme se rozhodli v neděli 27. 9.  
odpolední projížďkou po přírodních krásách blízkého okolí naší 
vesnice. 10 cykloturistů vyjelo směrem na Přibyslavice, Bratčice, 
odtud nově opravenou stezkou do Podmok a Golčova Jeníkova. 
V Jeníkově jsme se občerstvili, každý podle své chuti a odjeli 
zpět přes Budka a Římovice do Kozohlod, kde jsme opět pose-
děli a zhodnotili pěkný zářijový den v Obecním domě.

Plánované akce
• Dokončit úpravu sálu a dvora Obecního domu  
• Postavit sušák na hadice
• 17. října - Posvícenská taneční zábava - hraje Universum
• 27. listopadu - Výroční valná hromada 
• 28. listopadu - Postavení a slavnostní rozsvícení vánočního 

stromu 
• Vánoční koncert, termín bude upřesněn
• Předvánoční procházka, termín bude upřesněn
• 31. prosince - Silvestrovské posezení 

Na všechny tyto kulturní akce jste všichni srdečně zváni.

Mgr. Hana Mazalová Klečáková, Kozohlody

 Q Diváci si při soutěžních disciplínách přišli na své
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 Q Volejbal nás prostě baví

TJ-SOKOL VLKANEČ
Fotbalové aktuality
Podzimní sezóna začala pro náš tým raketovým vzestupem.  
Po utrápeném předchozím období je to pro všechny příjemná 
změna. Na místní hřiště přichází více příznivců fotbalového  
sportu a fanoušci sem dojíždějí i z okolních vesnic. Zájem je  
i ze strany hráčů a tak „střídačka“ nezeje prázdnotou. Přesně 
řečeno je tu více živo. Pohybujeme se na vysokých pozicích  
v tabulce, všichni si to náležitě užíváme. K této změně došlo díky 
přestupům Ivana Babáka a Petra Dostála, kteří se po dlouhole-
tém působení v jiných týmech vrátili na domovskou půdu. Naši 
hráči v nich získali velkou oporu a chuť do další hry.  
Poděkování patří našemu novému trenérovi Miroslavu Voplaka-
lovi z Kluckých Chválovic. 
Pokud by se v našem okolí někdo rozhodl náš fotbalový tým 
sponzorsky podporovat, prosím kontaktujte členy výkonného  
výboru. Jakákoli pomoc je vítána.

Osvětlení na fotbalovém hřišti
S pomocí finanční podpory Obecního úřadu ve Vlkanči probíhá 
na místním hřišti rekonstrukce venkovního osvětlení. Světla  
již byla nefunkční a sloupy zrezivělé. Do konce srpna došlo  
k opravě dvou sloupů a nyní jsme se rozhodli investovat i do těch 
dvou zbývajících. Sponzorsky se na této činnosti podílí firma  
HAVEL z Čáslavi, které prostřednictvím našeho Zpravodaje velmi 
děkujeme. Děkujeme také panu P. Altmannovi st., který s firmou 
opravu zprostředkoval a dohlíží na správnost provedení. 

Volejbalové léto
Tradičně i tento rok jsme uspořádali na místním hřišti volejbalo-
vý turnaj. Dvě družstva z Vlkanče doplnili příznivci odbíjené  

z Golčova Jeníkova. Opět zvítězil zkušený tým POHODA, 2. místo 
Golčův Jeníkov 3. Místo ABSTINENTI Vlkaneč.
V polovině srpna jsme se zúčastnili turnaje v Paběnicích. I když 
se nám podařilo vyhrát některá utkání, na medailové umístění 
jsme nedosáhli. Skončili jsme čtvrtí. Stále je co vylepšovat. 
Avšak příjemně strávené odpoledne a zdravá, soutěživá nálada 
vše vynahradila.

Brigády
Úpravy kolem hřiště, natírání sloupů, úklid po malování zasedací 
místnosti, přípravy a úklid při dožinkách. 

Letní akce dožínky
Poslední víkend v srpnu patřil tradičně dožínkám, které pořádá 
obec Vlkaneč. Naše organizace zajistila občerstvení a to ve for-
mě pití a jídla. Snad si každý vybral podle chuti z naší široké 
nabídky. Chtěli bychom poděkovat členům, ale i příznivcům naší 
organizace, kteří se na přípravách a obsluze ve stáncích podíleli. 
Jsme rádi, že se do práce při občerstvení zapojili i mladší z nás, 
kteří by mohli být motivací pro ostatní. Jmenovitě Josef Mrkvička 
ml., R. Broum ml., D. Kratochvíl, J. Burian ml., E. Nováková,  
M. Nováková, N. Hlaváčková. 
Sponzorem TJ SOKOL VLKANEČ při dožínkách byli - Tomáš  
Volenec a Michal Poklop Pohostinství Vlkaneč. Děkujeme.

Připravované akce
• 25. 12. 2015 - Vánoční zábava, tradičně zahraje skupina
 Punc
• Turnaj ve stolním tenise, termín bude upřesněn
 

Martina Nováková, Vlkaneč

V neděli 6. září hasiči zajišťovali dohled na rybářských závodech, 
které se konaly pro děti u rybníka na „Na návsi“ v Přibyslavicích.
Na tento den jsme také dostali pozvání do Bratčic, kde se slavi-
lo 120. výročí založení sboru. Na této akci sbor zastupoval pan 
Venclák. Za družbu mezi sbory jsme obdrželi pamětní list a další 
drobné dárky. Starosta popřál hasičům do další činnosti hodně 
úspěchů a zdraví.

V sobotu 19. září se grilovalo prase u místní hospody. Byly  
rozneseny pozvánky a tak se sešlo tolik lidí, že padesátikolové 
prase mělo co stačit. Hudební doprovod zajišťoval pan Jonáš 
Václav a lidé si mohli zatancovat na postaveném parketu. Někte-
ří vydrželi až do pozdních hodin. Poděkování patří těm, co akci 
zorganizovali a podíleli se na ní.

Venclák Václav, Přibyslavice
 Q Grilovačka se vydařila
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	 Koutek	ovocnáře
 ...aneb co je dobré udělat v sadě pro lepší úrodu

Říjen je měsí-
cem podzimním, 

sluneční paprsky již 
nemají takovou sílu, ale můžou 

nastat dny, kdy na slunci bývá velice  
příjemně a takových dnů bychom měli ješ-
tě náležitě využít. Začátkem měsíce se 
otevírají ovocné školky, které nabízejí kaž-

doročně novinky v sortimentu. Odrůdová 
rozmanitost je každoročně tak pestrá, že 
nemůžeme držet krok s dalšími novinka-
mi, ač jsou jakkoliv lákavé. Vybíráme vždy 
uvážlivě a hlavně přihlížíme při výběru  
k takovým odrůdám, které jsou v našich 
klimatických podmínkách schopny dozrát. 
Do poloviny měsíce bychom měli ukončit 

sklizeň pozdních slivoní, jako jsou např. 
Elena a Presenta, která jsou i krátkodobě 
skladovatelná. U hrušní sklízíme Riku  
a Janu – při dobrém uskladnění vydrží  
až do konce dubna a nehniličkovatí. Z jab-
loní ukončujeme sklizeň odrůdy Luna a 
Topaz. U jabloní pozdně zimních bychom 
si měli počkat na chladná rána. U těchto 

ČESKÝ SVAZ CHOVATELŮ  
VLKANEČ
Rady chovatelům
Jak jsme se již zmínili, při výběru králičat určených pro příští 
plemenitbu, bychom měli dodržet několik důležitých zásad:
1) absolutní nepříbuznost rodičů 
2) výborný zdravotní stav jejich rodičů a jich samotných
3) dobře vyvinutý tělesný rámec a odpovídající hmotnost
4) dominantní znaky určující chuť k přijímání potravy
5) veškeré dobré vlastnosti, které se mohou dědit, mateřský 

pud, mléčnost a důležitá je dlouhověkost v produkčním věku  
a u králic mírnost

Králice si raději odchováváme sami, samce dokoupíme od cho-
vatele, v kterém máme důvěru nebo máme na něho alespoň 
kontakt. Samce dokupujeme vždy z nejlepších uznaných chovů, 
aby dokázal náš chov dostat na vyšší úroveň. Nepoužíváme  
ho dřív k plemenitbě, než ve 12 měsících jeho věku. Od chovné-
ho páru, který splňuje naše požadavky, si načasujeme porod  
do období, kdy se začíná den prodlužovat (podle pranostik není 
vhodný únor). Pakliže se nemůžeme z časových důvodů plně  
věnovat narození mláďat, načasujeme porod nejlépe na začátek 
března. Po porodu regulujeme počet mláďat, ideální je 4-5. 
Vhodné je, když máme dvě králice, které porodí ve stejný čas 
(přibližně 1 den rozdílu není překážkou) a nadbytečná mláďata 
přemístíme k adoptivní matce. O technice způsobu jsme se již 
zmínili minule, vždy je přijme. Pakliže králice vyhovuje všem výše 
uvedeným požadavkům, mláďata sílí a z hnízda nikterak nepo-
spíchají. Někdy až po 21 či 28 dnu začínají se seznamovat  
se svým okolím, což bývá prvním předpokladem úspěšného  
odchovu. Pomalu začínají přijímat potravu, nejlépe v podobě  
kvalitního a nezávadného sena. Důležitá je krmná denní dávka, 
která by měla být stejná, co do rozmanitosti a podávána přibliž-

ně ve stejných časových intervalech. Od počátku přijímání potra-
vy je nutné přidávat do jádra krmné směsi. Množství jádra  
by mělo být takové, které spotřebují asi za 10 min. Seno by mělo 
být v jeslích neustále k dispozici. Králík nesmí mít hlad, ale na 
krmení se musí vždy těšit. Nastává období, kdy králice začíná 
nutit králičata, aby začali sami pít a to je vhodné období, kdy 
bychom měli poprvé ve vodě podat přípravek ESB, který je určen 
preventivně proti koxidioze. Dávkování – tři dny po sobě následu-
jících s dvoudenní přestávkou. Když mláďata dosáhnou hmot-
nosti 600-800g provedeme očkování proti králičímu moru a asi 
po 14 dnech provedeme vakcinaci proti myxomatóze. Kombino-
vaná očkovací látka je možná použít také, ale má to někdy nebla-
há úskalí. Když mláďata dosáhnou hmotnosti 1800-2000g což 
bývá asi 14 dní před odebráním králice, provedeme druhé přelé-
čení proti koxidioze. Pakliže dodržíme tyto ustanovení, nemusí-
me se obávat neúspěchu. Mnoho začínajících chovatelů si plete 
koxidiozu s poruchami trávení, které bývají většinou způsobeny 
buď neopatrnou změnou jídelníčku, nebo nadměrného přísunu 
škrobových látek, které mladý králík nestačí zpracovat. Dochází 
často k nechutenství, malátnosti, později k nadmutí a v mnoha 
případech k úhynu. Při každé změně v krmné dávce, či odstavu, 
bychom měli postupovat maximálně obezřetně a uvážlivě. Každé 
i drobné onemocnění má vliv na tělesný vývoj, který se vždy  
v zápětí v něčem odrazí. Pakliže je králík zdravý po celou dobu 
vývoje, má výbornou schopnost přírůstku, neboli dokáže  
za ekonomicky přijatelných podmínek přeměnit objemové krmivo 
za výjimečně chutné maso. Na všem se podílí genetika a způsob 
výživy. Pakliže chovatel přistupuje ke krmení neuvážlivě, dopou-
ští se chyb, králík neustále bojuje se zažíváním (nemusí být na 
něm vždy něco vidět), přírůstky jsou bržděny neustálými porucha-
mi a stává se, že požadované hmotnosti dosáhne o 30-60 dní 
později. Kvalita masa není dobrá, chybí ukládání tuku ve svalovi-
ně, tzv. vmezeřený tuk, což je také jedna z dědičných vlastností. 
Příště něco málo o rozboru krmné dávky a cekotrofílii.

Josef Rejnek, Vlkaneč

MS DIANA VLKANEČ
Členové MS DIANA Vlkaneč se v uplynulém období věnovali přede-
vším brigádnické činnosti. Odpracovali dvě brigády pro ZD Vysoči-
na Zbýšov. Jedna na úklid skladu obilí ve Zbýšově a druhá na sběr 
kamení na poli u Vlkanče. V létě každý člen samostatně sušil 
seno na zimní přikrmování spárkaté zvěře. Dle potřeby byla také 
opravována přikrmovací zařízení pro zvěř a v některých případech 

bylo nutno zhotovit nové, protože nám bylo toto zařízení v honitbě 
ukradeno!!! V současné době se myslivci věnují přikrmování drob-
né pernaté zvěře.

Připravované akce 
• 13. 11. 2015 - Hubertská zábava (TIP) 
• 23. 1. 2016 - Myslivecký ples (SAM) 

Vladimír Burian, Vlkaneč
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odrůd velké denní teplotní rozdíly přispí-
vají k ukládání cukru v plodech. Poněvadž 
s podzimem přicházejí časté větry, měli 
bychom vědět, které odrůdy při dozrání 
netrpí opadem plodu při větru. 

Listopad bývá měsíc pochmurný s častý-
mi mlhami a mrholením. Stromy se při-
pravují k zimnímu spánku. Pakliže v tomto 
měsíci řádně nezaprší a půda se nena-
sákne, je na nás, abychom stromy a keře 
před zamrznutím půdy dostatečně zalili. 
Když nastane suchá a mrazivá zima hrozí 
stromům, že uschnou. Pakliže jsme delší 
čas nevápnili, je vhodné rozhodit mletý 
vápenec po celém sadu. Vyvarujeme se 
vápnění u broskvoní, rybízu, jahodníku, 
malin, borůvek, brusinek a ostružin, ty vy-
žadují kyselejší reakci půdy. U broskvoní 
a drobného ovoce naopak rozhodíme NPK 
nebo Celerit do obvodu korunky. Broskvo-
ně jsou náročnější na výživu z důvodu vel-
ké obměny dřeva. Plodící a mladé strom-
ky a keře můžeme přihnojit pěkným, 
rozloženým kompostem, rybízy a angrešty 
jsou vděčné za čerstvý hnůj s vyšším ob-
sahem dusíku. Shrabání listí a odstranění 
mumifikovaných plodů je důležité z důvo-

du šíření chorob. Hrabání listí až na jaře  
je sice pohodlnější, ale ze zdravotního 
hlediska stromů nevhodné. Neměli by-
chom zapomenout na funkční chrániče 
kmenů stromů, zvláště ve stromořadích  
a v zahradách na okrajích obce.

Prosinec. Podzim se nachýlí ke svému 
konci a o vládu nad přírodou se hlásí 
zima. Jaká bude, nikdo neví. Pouze ty zví-
davější, dle chování zvířat a přírody, mo-
hou tušit, ale nemusí to vždy být stopro-
centní pravda. Je vždy lepší být připraven 
na horší eventualitu a mít vše hotové  
zavčasu. V sadě již mnoho práce není,  
ve volných chvílích se můžeme věnovat 
opravě nářadí a v teple domova případně 
studiu odborné literatury, těšit se na jaro 
a také bilancovat nad uplynulým rokem. 
Zhodnotit, co se nám podařilo a co by-
chom v roce příštím mohli udělat lépe 
nebo na co jsme úplně zapomněli. Blíží se 
čas vánočních svátků, zda budou bílé 
nebo uplakané, teprve uvidíme, ale nemě-
li bychom si je navzájem pokazit neuváže-
nými rozhodnutími. Přeji všem spoluobča-
nům krásné a klidné prožití jedněch  
z nejkrásnějších svátků, těm nejmenším 

hodně radosti z dárků a všem klid  
a pohodu. 

Malé zamyšlení
Poslední dva roky a zvláště ten letošní 
byli abnormálně teplé a suché. Každý, 
kdo se pohybuje v přírodě, viděl, jak ptac-
tvo a veškerá zvěř v parném létě strádala. 
Velký dík patří našemu mysliveckému 
sdružení Diana, které vynakládá nemalé 
úsilí a finananční prostředky na udržení 
zvěře v našem kraji. Pakliže nechceme, 
aby naše příroda se podobala Nizozem-
sku (mají sice nejkrásnější tulipány, ale 
ve volné přírodě není k vidění ani vrabec), 
měli bychom se všichni zamyslet nad chy-
bějícími vodními zdroji ve volné přírodě, ty 
jednak zpestří ráz naší krajiny, ale hlavně 
stabilizují stav zvěře ve volné krajině. Bo-
hužel naši dědové a pradědové se snažili 
vodu z krajiny odvést. Dnes tato voda  
nezačíná chybět, ale již chybí. Jakýkoli  
zásah člověka do přírody se neprojeví 
okamžitě, ale třeba až za 60 - 100 let. 
Voda stále bude tím nejdůležitějším prv-
kem v krajině.

Josef Rejnek, Vlkaneč

PŘÍSPĚVKY  NAŠICH  SPOLUOBČANŮ

VYHODNOCENÍ PRVNÍHO ROČNÍKU RYBÁŘSKÝCH ZÁVODŮ PRO DĚTI
V neděli 6. září 2015 se na nově zrekonstruovaném obecním ryb-
níku v Přibyslavicích uskutečnily historicky první rybářské závody 
pro děti. Možná si někdo položí otázku, proč zrovna v tento den. 
Odpověď je velmi jednoduchá. Předtím byly vysoké teploty, dlou-
hodobě sucho a tím byla i velmi nízká hladina vody v rybníku. Bylo 
by nehumání, za těchto extremních podmínek, lovit ryby. Dalším 
důvodem bylo, že potom nebyl žádný jiný volný termín. I tak ale 
byly informace, že o závody je mezi dětmi zájem a očekávala  
se účast až 40 dětí ze všech tří obcí. Pořadatelé proto nechtěli  
nic podcenit a bylo nutno učinit přípravy odpovídající očekávané 
účasti a to jak dětí, tak i diváků. Díky sponzorům se také podařilo 
zajistit dostatek cen pro očekávané účastníky. Bylo nutné ještě 
vyřešit, zda se všechny děti kolem rybníka vejdou. Nakonec  
ale všechno rozhodlo počasí. Ze dne na den se prudce ochladilo, 
začal foukat nepříjemný studený vítr a ke všemu se ještě přidal 
déšť. Závodů se tedy nakonec zúčastnilo pouze 11 dětí. Po ne-
zbytné registraci a vylosování startovních čísel, zahájil závody sta-
rosta obce Stanislav Pavlas, no a pak už se začalo závodit. Ryby 
ale odolávaly nástrahám rybářů a tak se nedařilo nějakou rybu 
ulovit. Nakonec ale byly přeci jenom uloveny 4 ryby.
Nejenom vítězové, ale všichni účastníci byli odměněni hodnotný-
mi cenami včetně diplomů, na ohýnku si opekli buřty a dostali 
limonádu a to díky sponzorům.

Výsledky závodů

1. místo Matěj STRUNA 92 bodů

2. místo Honzík VÁVRA 44 bodů

3. místo Jakub KADLEC 10 bodů

Na závodech se sponzorsky podíleli:
Obecní úřad Vlkaneč, TESCO Stores, a.s., Papírnictví Zdena  
Barešová Kutná Hora, Goldbeck Dolní Bučice, Armáda ČR,  
Radio BLANÍK, Petr Sýkora Přibyslavice, MUDr. Jana Cibulková 
Tupadly, Eva Šturmová Přibyslavice a Jana Karkošová Vrdy.
Všem sponzorům děkujeme, ale vedle slov díků je pro ně jistě 
větším oceněním, vidět šťastné úsměvy dětí ze získaných  
odměn. Poděkování také patří rozhodčím: Jardovi Lengálovi,  
Tomášovi Caklovi a Mirkovi Karkošovi. Je nutné poděkovat také 
paní Kociánové, která měla pro všechny připraven stánek plný 
dobrot, ovšem pro malou účast nemohla být její snaha doceně-
na. Děkujeme také MUDr. Lebedové za zdravotní službu a Václa-
vu Pavlasovi za požární dohled u ohýnku. 
První ročník rybářských závodů byl ukončen a vyhodnocen,  
ale pořadatelé se již zabývají přípravou druhého ročníku. Z toho 
letošního je z čeho se poučit a tak ten příští ročník dozná změny 
co do organizace, tak i termínu konání. O termínu a podmínkách 
příštích rybářských závodů budou všichni včas informováni.  
Do té doby nám zatím nezbývá nic jiného, než si vzájemně popřát 
„PETRŮV ZDAR!“

A JEŠTĚ JEDNA HORKÁ NOVINKA
Od 2. října má Obecní rybník v Přibyslavicích svého patrona  
a strážce vodníka OLIVERA. Podařilo se nám jej zachytit, jak sedí 
na větvi stromu a dohlíží na rybník. Pochází z Východních Čech  
a náš rybník mu doporučil pan Petr Sýkora. Děkujeme. 
 

Josef Hazuka, Přibyslavice
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 Q U táboráku se děti v chladném odpoledni příjemně  
 zahřály  Q Vodníku Oliverovi se v novém domově očividně líbí

JAK JSME OPRAVILI STŘECHU
V listopadu 2012 se v Přibyslavicích uskutečnilo setkání občanů, 
na kterém jsme se domluvili na potřebnosti opravy střechy a báně 
na kostele sv. Václava. V prosinci 2012 proběhl v kostele sv. Vác-
lava v Přibyslavicích předvánoční koncert, na kterém provedla 
čáslavská chrámová schola vánoční mši Jakuba Jana Ryby „Hej 
mistře“. Během koncertu se vybralo 17.000,- Kč na opravu střechy 
kostela. V lednu 2013 jsme podali žádost o dotaci na opravu stře-
chy kostela z prostředků MAS, Lípa pro venkov. Součástí této žá-
dosti byla i projektová dokumentace a rozpočet, který činil 569.000,- 
Kč. Celkem bylo podáno 12 žádostí o dotaci, uspěly pouze 3. Naše 
žádost se umístila na 5. místě. Mezi tím přišly na účet, který byl  
za účelem opravy střechy kostela zřízen, další finanční prostředky 
od jednotlivých sponzorů, částka odpovídala rozpočtu na opravu 
kostelní báně. Firma Trango z Kutné Hory v průběhu měsíce srpna 
2013 krytinu věžní báně očistila, provedla 2 vrstvy nátěru a otevře-
ná místa překryla pletivem, aby do věže nemohli létat holubi. Na 
podzim 2013 ve spolupráci s mysliveckým sdružením DIANA jsme 
uspořádali HUBERTSKOU MŠI, kterou provedlo TRUBAČSKÉ TRIO  
s mužským sborem. Začátkem roku 2014 jsme podali další neú-

spěšnou žádost o dotaci z prostředků MAS, Lípa pro venkov. Další 
žádost o dotaci jsme podávali prostřednictvím pověřené obce  
na Ministerstvo kultury, dostali jsme dotaci ve výši 100.000,- Kč. 
Současně jsme podali žádost o dotaci z fondu solidarity Biskupství 
královéhradeckého, obdrželi jsme 50.000,- Kč. Obec Vlkaneč po-
skytla veškeré potřebné dřevo. Opravu střechy provedla Realitní  
a stavební Čáslav v červenci 2014 za cenu 373.390,- Kč. Tuto 
částku jsme uhradili z prostředků na účtu (sbírky, sponzoři), dotace 
z Ministerstva kultury a Biskupství královéhradeckého, dále jsme 
použili zápůjčku farnosti Čáslav ve výši 100.000,- Kč. Tuto zápůjčku 
jsme v červenci a srpnu 2015 splatili ve 2 částkách. Je zpracovaný 
rozpočet na opravu fasády a úpravu a okolí kostela (odvodnění)  
ve výši cca 750.000,- Kč. Větší investice není možná bez získání 
dotace. V průběhu roku 2014 proběhly v kostele následující akce: 
Koncert u příležitosti poutní bohoslužby o svátku Nejsvětější Trojice  
(Mgr. Petra Bělohlávková, Marie Bělohlávková), koncert u příležitos-
ti bohoslužby posvěcení chrámu (Iva Jeriová, Bc. Filip Jerie), advent-
ní koncert (komorní smyčcový soubor BONA NOTA). Rovněž v roce 
2015 se uskutečnil o pouti koncert, na kterém vystoupili manželé 
Kavánkovi (viola, kytara), o posvícení vystoupí Petra a Marie Bělo-
hlávkovy. Plánujeme i adventní koncert, o jehož konání budeme 
včas informovat.                     Dobromila Lebedová, Přibyslavice

RANČ DALU
Dne 8. srpna 2015 jsme na Ranči Dalu v Kozohlodech uspořá-
dali již XI. ročník Sportovního dne s koňmi. Soutěžilo se v parku-
rových, westernových a doprovodných disciplínách. Závodů se 
celkem zúčastnilo 42 koní a jezdců. Letošní ročník byl opět  
součástí kvalifikace na národní finále NBHA Czech Republic  
ve westernových rychlostních disciplínách. I přes velké horko, 
které nás provázelo celý den, se sešel velmi slušný počet soutě-
žících i diváků. Pro koně a jezdce jsme připravili krytou halu,  
kde se mohli ukrýt před palčivým sluncem mezi jednotlivými  
soutěžemi. Kromě toho jsme měli připravené místo pro sprcho-
vání koni. Velmi pěknou ukázkou bylo představení záchranné 
stanice Obora Žleby. Diváci měli možnost shlédnout práci  
a krmení dravců z bezprostřední blízkosti. Další ukázkou bylo 
předvedení práce tažných koní, kdy si diváci mohli také poměřit 
síly s těmito chladnokrevníky. Pro děti byl připraven dětský kou-
tek a oblíbená soutěž chytání dětí do lasa. Večer zahrála na 
krytém parketě skupina Starý klády. Chtěli bychom touto cestou 
poděkovat všem, kteří nám pomohli uspořádat tuto akci i přes 
velké horko a nezůstali raději u vody. Děkujeme také SDH  
Bratčice za jejich technické zabezpečení pořádané akce.
První zářijovou sobotu 5. 9. 2015 se u nás konalo Národní  
finále NBHA Czech Republic ve westernových rychlostních disci-

plínách Barrel Race a Pole Bending. Soutěžilo se v kategoriích 
OPEN a HOBBY. Sjeli se k nám soutěžící z různých míst a diváci 
tak mohli shlédnout ty nejlepší jezdce z celé republiky. Do finále 
se probojovali ti jezdci, kteří v několika kvalifikačních závodech 
nasbírali potřebný počet bodů. Bylo tedy možné vidět špičkové 
jezdce v těchto disciplínách. Vítězové národního finále potom 
mohou reprezentovat naši republiku na mezinárodních závo-
dech, například na mistrovství světa, které se letos konalo  
v Mexiku.

 Q Vánoce trochu jinak
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Současně tento den u nás bylo jedno z mnoha stanovišť  
tzv. Bludizávodu, který pořádala skupina nadšenců pro tento 
sport. Během dopoledne k nám přijížděli jednotlivé posádky aut. 
Soutěžící u nás splnili předepsané soutěže, obdrželi nasbírané 
body, potvrzení ze stanoviště, odpočinuli si a vydali se na další 
cestu napříč republikou. Celkem přijelo 18 čtyřčlenných skupin.
V neděli 27. září 2015 jsme si již potřetí připomněli s troškou 
recese blížící se Vánoce. Na akci Zimní radovánky se na Ranči 
Dalu soutěžilo v běhu na lyžích, slalomu a biatlonu. Nejpopulár-

nější soutěží byl hod lyžákem. Následoval Běh loupežníka  
Kozakovského, tedy spanilá jízda všech zúčastněných na lyžích 
tentokrát za doprovodu kamarádů motorkářů ze Severské  
dvojky. Po večeři, kdy se podával kapr s bramborovým salátem, 
následovalo rozbalování dárků u stromečku a zpívání koled. 
Zkrátka vše probíhalo jako o Vánocích. Letos jsme byli potěšeni 
velkým zájmem o tuto recesi ze strany dospělých i dětí.

Semerádovi, Ranč Dalu Kozohlody

Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěvky, které nám můžete zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat příspěvek na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen vás 
prosíme, dotazy formulujte písemně, aby byl zachován přesný záznam Vaší otázky. Pro tentokrát jsme připravili několik informací.

Navýšení počtu kontejnerů na tříděný odpad
Byl navýšen počet kontejnerů na papír v obci Vlkaneč o 1 ks a ve všech obcích pak byl vývoz papíru upraven na četnost 1x  
za 14dní. Důvodem je stále se zvyšující množství tříděného papíru. Obec sice za tyto služby zaplatí ročně o 14.000,- Kč navíc,  
ale část finančních prostředků se vrátí v odměně za tříděnou komoditu a kolem kontejnerů bude pořádek. Prosím tímto všechny 
občany o spolupráci při udržení čistoty kolem kontejnerů.

V platnosti je nová obecně závazná vyhláška
Na zasedání ZO dne 9. 9. 2015 byla odsouhlasena nová obecně závazná vyhláška o zákazu podomoního prodeje. Měla by chránit 
občany před nezvanými prodejci, kteří se snaží vloudit do domácností především starším občanům a nutí své služby či zboží.  
Takovýto podomní prodej bude postihován finanční pokutou. Netýká se pojízdných prodejen ani očkování psů na veřejných prostran-
stvích, kam mohou občané, pokud chtěji, zajít sami. Celé znění vyhlášky můžete najít na internetových stránkách obce Vlkaneč.

Oprava komunikace na Malé Straně v Kozohlodech
Obec obdržela příslib na státní dotaci ze Středočeského kraje na opravu komunikace na Malé Straně v Kozohlodech, v současné 
době je vypsáno výběrové řízení na výběr zhotovitele a do konce října 2015 se musí předat všechny potřebné dokumenty pro  
sepsání smlouvy o přidělení dotace. Oprava proběhne v jarních měsících 2016.

starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč

DOTAZY  NA  STAROSTU

HUMANITÁRNÍ SBÍRKA DIAKONIEBROUMOV

Občanské sdružení Diakonie Broumov je nezisková organizace, 
která poskytuje sociální služby pro občany z okraje společnos-
ti – materiální pomoc sociálně potřebným, azylové ubytování  
i pracovní příležitost (více na www: diakoniebroumov.org)

Dne 29. 10. a 30. 10. 2015 vyhlašujeme v našich obcích  
humanitární sbírku.

• Letního a zimního oblečení /dámské, pánské,dětské/
• Lůžkovin, prostěradel, ručníků, utěrek, záclon, 
• Látky (minimálně 1 m2, prosíme, nedávejte nám odřezky 
 a zbytky látek)
• Domácí potřeby (nádobí bílé i černé - skleničky (vše nepoškozené)
• Vatované a péřové přikrývky, polštáře a deky
• Obuv – veškerou nepoškozenou
• Hračky – nepoškozené a kompletní

• Nově můžete darovat i malé spotř. pro které je využití. 
Mezi ně patří vysavače, žehličky, topinkovače, kulmy, holicí 
strojky, hodinky, váhy, mixery, kávovary, vrtačky, mikrovlnky, 
počítače.

Věci, které vzít nemůžeme:
• Televizory, pračky, ledničky, zářivky, monitory a další velké 

spotřebiče nad 20 kg
• Matrace, koberce – z ekologických důvodů
• Nábytek, jízdní kola a dět. kočárky (ty se transportem znehodnotí)
• Znečištěný a vlhký textil

Sběrné dny:

Přibyslavice Kozohlody Vlkaneč
29. 10. 2015  
od 16:00 do 17:00 
hodin v sále místního 
pohostinství

30. 10. 2015  
od 17:00 do 18:00 
hodin v sále 
Obecního domu

30. 10. 2015  
od 16:00 do 18:00 
hodin na obecním 
úřadě

- INZERCE -

Cvičení ženy a dívky
TJ Sokol Vlkaneč pořádá každé úterý od 19:00 v budově  
základní školy ve Vlkanči cvičení pro ženy a dívky. Začínáme 
6. 10. 2015.

Sauna v prostorách kabin TJ Sokol Vlkaneč  
bude opět v provozu

Od listopadu budou sobotní podvečery patřit saunování, vždy 
od 18:00. Střídají se muži a ženy v časových intervalech. 

Sauna není společná. Přesný termín zveřejníme.
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L I TERÁRNÍ  RUBRIKA

MOJE HÁDAVÁ RODINKA
Celé léto jsme s mužem na chalupě. Už od jara se těšíme, jak  
si to letos užijeme, budeme jezdit na kole, chodit do lesa,  
po obědě si dáme pod ořechem kávičku a já budu chodit pravi-
delně se psem a on na houby. Ráno budeme brzy vstávat a ve-
čer se bude chodit pozdě spát a pozveme si spoustu kamarádů, 
budeme grilovat a taky jezdit na výlety. Tak si to každoročně 
plánujeme my. Ovšem naši synci mají o našem zaslouženém 
odpočinku jiné mínění. Aby nám nebyla dlouhá chvíle a snad  
se nenudili a neměli roupy, jsou nám na celé prázdniny zapůjče-
na vnoučata. Máme tři kousky v různém věku a tak je to vždy 
dva proti jednomu. Neustále se šikovně spolčují a přesouvají – 
kluci proti vnučce, velký proti malému a sourozenci proti brat-
ránku. Hádají se, perou, brečí a o něčem dohadují. Do svých 
neplech zatahují šikovně i dědu a ten po vystřílení všech argu-
mentů o usmíření, zbaběle prchá do lesa a nechává mě s těmi 
háďaty samotnou. Ukoučovat tento tým je tedy na mě a pomalu 
nad mé síly a mám dojem, že celé prázdniny jsem jen smírčím 
soudcem a i to se mi moc nedaří. To není ovšem nic proti tomu,  
co předvádí synci a jejich ženy o pravidelných návštěvních 
dnech. A pokaždé to tak pěkně začíná a pokaždé to taky pěkně 
skončí. To už při obědě se začínají špičkovat, popichovat  
a při kávě a štrůdlu vrcholí boj kdo z koho. A to je první stadium, 

tak zvané legrační, hádají se, kdo a kde byl nejvtipnější, jak 
převezli rodiče a rvali se ve škole. To se všichni ještě chechtá-
me. Druhé stadium je horší, tam se přitvrzuje a trunfují se,  
pro mě takovými děsy, že jsem vděčna osudu, že jsme tu stře-
doškolskou dobu všichni přežili a synátoři dostudovali. Tam  
se smějou už jenom oni, snachy taktně mlčí, muž brunátní  
a já jsem vyděšená, kde jsem byla, když se tohle všechno dělo. 
A nastává stadium třetí, začínají do sebe rýpat, vyčítají si kde 
co, ječí na sebe za vydatné podpory snach, kdy každá brání  
v dobrém případě toho svého a v tom horším jde do opozice  
a startuje proti. Tak to je doba, kdy můj klidný manžel, moje 
opora, záštita a jistota odchází se slovy: Každej soudce by mě 
musel osvobodit.“ A já, nepoučitelná, se je snažím usmířit  
a znovu a znovu si nabíhám. V poslední fázi se bratři přešaltují, 
spojí a všechny zbylé síly, napřou na mě a tak jako pokaždé, 
jsem to já, ten kdo za to všechno může. Milené snachy nacpou 
ty své zuřivce do aut a s omluvným úsměvem odjíždějí. Bulím  
v koupelně na vaně jen do té doby, než mi muž donese telefon, 
volá ten starší, jak to bylo dneska prima, báječně si odpočinul, 
kachna byla výborná, takový štrúdl umím jenom já a s bráchou 
jdou ještě večer na jedno. Za necelou hodinku volá mladší,  
moc rád nás všechny viděl a s bráchou si už tak dlouho pěkně 
nepopovídal, a jestli můžou na neděli přijet. Můžou a už se  
těším, jak si to všichni se vším hezky užijeme.

(Slunečnice)

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ ŘÍJEN 2015 - LEDEN 2016
Říjen 2015

17. 10. Posvícenská taneční zábava v Kozohlodech v Obecním domě, hraje hudba TIP – pořádá SDH Kozohlody

31. 10. Průvod strašidelných světýlek ve Vlkanči, pořádá ZŠ a MŠ Vlkaneč

Listopad 2015

13. 11. Hubertská zábava v pohostinství Vlkaneč, pořádá MS Diana Vlkaneč, hraje skupina TIP 

28. 11. Postavení a slavnostní rozsvícení vánočního stromu v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody

29. 11. Slavnostní rozsícení vánočního stromu ve Vlkanči, pořádá Obecní úřad Vlkaneč

Prosinec 2015

20. 12. Vánoční besídka v sále ve Vlkanči, pořádá ZŠ a MŠ Vlkaneč

termín bude upřesněn Vánoční koncert v kostele Všech Svatých v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody

termín bude upřesněn Předvánoční procházka, pořádá SDH Kozohlody

25. 12. Tradiční vánoční zábava v místním pohostinství ve Vlkanči, pořádá TJ Sokol Vlkaneč, hraje skupina Punc.

31. 12. Silvestrovské posezení v Obecním domě v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody

Leden 2016

23. 1. Myslivecký ples v místním pohostinství ve Vlkanči, pořádá MS Diana Vlkaneč, hraje skupina SAM 

termín bude upřesněn Turnaj ve stolním tenise v místním pohostinství ve Vlkanči, pořádá TJ Sokol Vlkaneč

Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách a v neposlední řadě i na internetových 
stránkách obce.


